
 1

BRM.0012.3.11.2017 
Protokół Nr 34/17 

z posiedzenia  
Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta w Kędzierzynie-Koźlu 
w dniach 13 grudzień 2017 r. 

 19 grudzień 2017 r. (druga część komisji) 
28 grudzień 2017 r. (trzecia część komisji) 

Ad 1.  
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia (godz. 16.15), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
komisji dokonała przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz. 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum  
oraz, że obrady Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
są prawomocne. W chwili stwierdzania prawomocności komisji uczestniczyło w niej  
6 radnych, w trakcie obrad doszedł kolejny radny (lista obecności radnych w załączeniu do 
protokołu). Posiedzenie komisji odbyło się  w SaliO (pokój 229). 
 

Obecność członków komisji – wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli 
1. Wojciech Jagiełło - II zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-

 gospodarczych;  
2. Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki; 
3. Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania; 
4. Izabela Migocz –dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu; 
5. Hanna Białas - przedstawiciel Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu; 
6. Zenona Kuś – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu; 
7. Bolesław Bezeg - Dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji; 
8. Leszek Dulęba - radca prawny. 
 
Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodnicząca komisji  Katarzyna Dysarz przedstawiła proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie: 
     1) projektu budżetu miasta na rok 2018, 
      2) projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032, *) 
 (zadań z zakresu działania komisji  tj. oświaty, kultury, sportu, rekreacji i turystyki) 
6. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
      1) Podsumowanie pracy komisji w roku 2017 r. 
     2) Propozycje do planu pracy na rok 2018. 
7. Zakończenie obrad. 

 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że wpłynęły materiały 
dodatkowe, które zaproponowała wprowadzić do porządku obrad: 
 
Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
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4. Zaopiniowanie autopoprawki do projektu budżetu miasta na 2018 r. wraz  
z załącznikiem nr 8 ,,wykaz zdań inwestycyjnych planowanych do realizacji  w roku 
2018",  

5. Zaopiniowanie: 
       1) projektu budżetu miasta na rok 2018, 
       2) projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032, wraz z autopoprawka 

 do projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 załącznik nr 1 i zał 
 nr 2.  

   (zadań z zakresu działania komisji  tj. oświaty, kultury, sportu, rekreacji i turystyki) 
6. Zaopiniowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia zasad 

i trybu przyznawania nagród za wysokie osiągnięcia sportowe oraz rodzaju  
i wysokości tych nagród wraz z autopoprawką.    

7. Zaopiniowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia 
szczegółowych zasad, trybu przyznawania oraz rodzajów i wysokości stypendiów 
sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe  
w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym.  

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
       1) Podsumowanie pracy komisji w roku 2017 r. 
       2) Przyjęcie planu pracy na rok 2018. 

9. Zakończenie obrad. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie (6 głosami ,,za'') przyjęła 
zaproponowaną zmianę i przyjęła do uzupełniony porządek obrad do realizacji.  
 
Ad 3. 
Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2018 wraz z autopoprawką do projektu 
budżetu miasta na 2018 r. wraz z załącznikiem nr 8 (w zakresie działania komisji, projekt 
uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poprosiła o wprowadzenie w temacie Skarbnik 
Miasta. 
 
Skarbnik Miasta udzieliła szczegółowych wyjaśnień do nowo wprowadzonych zadań 
zawartych w autopoprawce. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie ww. projektu budżetu 
miasta na rok 2018 wraz z autopoprawką. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  
stosunkiem głosów: 
5 głosów ,,za”; 
1 głos ,,wstrzymujący się"; 
głosów ,,przeciw" nie było, 
pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę do projektu budżetu miasta na 2018 r.  
wraz z załącznikiem nr 8 (w zakresie działania komisji).  
,,za" byli p.p. Katarzyna Dysarz, Michał Nowak, Elżbieta Setnicka, Przemysław Pawlik, 
Andrzej Kopacki, 
,,wstrzymała się" p. Agnieszka Iłowska. 
Ad 5.  
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Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032, 
wraz z autopoprawką (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poprosiła o wprowadzenie w temacie Skarbnik 
Miasta. 
 
Skarbnik Miasta udzieliła szczegółowych wyjaśnień do nowo wprowadzonych zadań 
zawartych w autopoprawce. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie ww. projektu wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2018-2032, wraz z autopoprawką. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  
stosunkiem głosów: 
5 głosów ,,za”; 
1 głos ,,wstrzymujący się"; 
głosów ,,przeciw" nie było, 
pozytywnie zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032, 
wraz z autopoprawką (w zakresie działania komisji).  
,,za" byli p.p. Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Michał Nowak, Elżbieta Setnicka, Andrzej 
Kopacki. 
,,wstrzymała się" p.p. Agnieszka Iłowska. 
 
Ad 6. 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 
zasad, trybu przyznawania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla 
zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym i krajowym 
współzawodnictwie sportowym wraz z autopoprawką. (projekt uchwały stanowi załącznik 
do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poprosiła o wprowadzenie w temacie kierownik 
Wydziału Beatę Kaczyńską-Pogwizd.  
Beata Kaczyńska-Pogwizd, kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki wyjaśniła, że 
przedłożony projekt uchwały zmieniający uchwalę sporządzono w celu podkreślenia 
osiągniętych indywidualnych wyników sportowych, chodzi o stypendia reguluje i precyzuje, 
zapisy w uchwale , dotyczy to przede wszystkim osób zrzeszonych w naszych klubach na 
terenie Kędzierzyna-Koźlach.  
Michał Nowak wskazał, że pani kierownik udzieliła wyjaśnień do drugiego projektu uchwały.  
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz, wyjaśniła, że rozmawiamy o stypendiach 
sportowych i odczytała poprawny zapis z uzasadnienia uchwały ,,w dyscyplinach, w których 
zawody olimpijskie (zgodnie z programem igrzysk olimpijskich) rozgrywane są 
indywidualnie, stypendia mogą być przyznawane za wysokie wyniki sportowe osiągnięte 
indywidualnie. Co umożliwi otrzymanie stypendiów sportowych większej liczbie 
zawodników, przyczyni się do jednoznacznej analizy złożonych wniosków pod względem 
formalno-prawnym oraz pozwoli na uniknięcie ewentualnych rozbieżności przy 
przyznawaniu stypendiów".  
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Beata Kaczyńska-Pogwizd, kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki przeprosiła za 
błędną wypowiedz i wyjaśniła, że przedłożony projekt uchwały zmieniający uchwalę 
sporządzono w celu, aby stypendia otrzymywali zawodnicy biorący udział w indywidualnych  
 
W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz, 
która wyjaśniła, że zaproponowano autopoprawkę techniczną, w dyskusji głos zabrał Michał 
Nowak. 
 
Radny Michała Nowaka złożył wniosek pisemny: 
 W projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 
zasad, trybu przyznawania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla 
zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym i krajowym 
współzawodnictwie sportowym wnoszę o dokonanie następujących zmian: 
 
1. § 1 uchwały otrzymuje brzmienie: 

„W uchwale… Nr 152, poz. 1819) w § 1 dodaje się ust. 4 w brzmieniu: …….” 
 

2. § 3 ust. 2 projektu uchwały otrzymuje brzmienie: 
„2. Uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Opolskiego”. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) 
przyj ęła wniosek oraz pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z 
autopoprawką. 
,,za" byli Agnieszka Iłowska, Katarzyna Dysarz, Michał Nowak, Elżbieta Setnicka, 
Przemysław Pawlik, Andrzej Kopacki.  
 
Ad 7. 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia zasad  
i trybu przyznawania nagród za wysokie osiągnięcia sportowe oraz rodzaju i wysokości tych 
nagród wraz z autopoprawką. (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poprosiła o wprowadzenie w temacie kierownik 
Wydziału Beatę Kaczyńską-Pogwizd.  
 
Beata Kaczyńska-Pogwizd, kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki udzieliła 
szczegółowych wyjaśnień.  
 
W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział w dyskusji głos zabrał Michał Nowak, który 
wskazał, że dokonano dużych zmian w projekcie uchwały w stosunku do poprzedniej 
uchwały.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz dodała, że zmiana zapisów była konieczna, 
zastosowano zawężenie dyscypliny, co było celowym zabiegiem.  
 
Sylwia Artuna zapytała o dyscyplinę uni-hokej.  
 
Dyrektor Zenona Kuś również udzieliła szczegółowych odpowiedzi, gdyż pomagała w 
tworzeniu projektu uchwały, wyjaśniła niuanse dot. dyscypliny badminton oraz innych 
dyscyplin grupowych i zespołowych.  
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W dyskusji wzięli udział Przemysław Pawlik, Michał Nowak, Katarzyna Dysarz. 
 
Radny Michała Nowaka złożył wniosek pisemny:  
 ,,W projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu 
przyznawania nagród za wysokie osiągnięcia sportowe oraz rodzaju i wysokości tych nagród 
wnoszę o dokonanie następujących zmian: 
 
1. § 1 pkt 1 uchwały otrzymuje brzmienie: 

„1) w § 2 ust. 1 otrzymuje brzmienie: 
„1. Nagrody mogą być przyznawane osobom fizycznym spełniającym łącznie 

następujące warunki: 
1) zamieszkałym na terenie gminy Kędzierzyn-Koźle lub zrzeszonym w klubie 

sportowym mającym siedzibę na terenie gminy Kędzierzyn-Koźle; 
2) legitymującym się w roku poprzedzającym rok przyznania nagrody wysokimi 

wynikami sportowymi w krajowym lub międzynarodowym współzawodnictwie sportowym w 
indywidualnej lub zespołowej dyscyplinie sportu we wszystkich kategoriach do seniora 
włącznie.”; 

 
2. § 3 ust. 2 projektu uchwały otrzymuje brzmienie: 
„2. Uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Opolskiego”. 
 
Mecenas Leszek Dulęba przypomniał komisji, że ww. projekt uchwały został poddany 
konsultacjom społecznym, nie można zmienić zapisów, jedynie wnosić poprawki techniczne.  
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) 
przyj ęła wniosek oraz jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 
uchwały wraz z autopoprawką do projektu uchwały. 
 
Radny Michał Nowak oraz przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz zgłosili wniosek 
ustny, aby projekty wszystkich uchwał wymagające przeprowadzenia konsultacji 
społecznych, były przedstawiane właściwym komisjom problemowym Rady Miasta przed  
rozpoczęciem tychże konsultacji (w projekcie uchwał po konsultacjach nie ma możliwości 
dokonania zmian lub naniesienia poprawek).  
 
Ad 8. 
Przyjęcie planu pracy Komisji. 
 
Wszyscy członkowie komisji zgłosili propozycję do planu pracy na 2018 r.  
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za") przyjęła plan pracy na 2018 r. 
,,za" byli Agnieszka Iłowska, Katarzyna Dysarz, Michał Nowak, Elżbieta Setnicka, 
Przemysław Pawlik, Andrzej Kopacki.  
 

 
Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Miasta K ędzierzyn-

Koźle na 2018 r.  
 
 
Styczeń  
 Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w ferie 
 zimowe  
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 (MOK, MBP, MOSiR, Muzeum Ziemi Kozielskiej) 
Luty  

  Sprawozdania z działalności za 2017 rok: 
 - Miejskiego Ośrodka Kultury; 
 - Miejskiej Biblioteki Publicznej;  
 - Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; 
 - Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji.  

Marzec 
 Stan realizacji aktualnego gminnego programu opieki nad zabytkami.  
Kwiecień  
 Podsumowanie współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
 realizującymi  
 z zadania gminy w sferze publicznej za 2017 r.  
Maj  
1. Planowana organizacja klas sportowych na rok szkolny 2018/2019. 
2. Opinia komisji w sprawie realizacji budżetu miasta za 2017 rok w zakresie objętym   
 właściwością komisji.  
Czerwiec  
1. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w wakacje.  
 (MOK, MBP, MOSiR, Muzeum Ziemi Kozielskiej)  
2. Przygotowanie placówek oświatowych oraz miejsc opieki nad dzieckiem do lat 3  
 do wakacji, w szczególności w zakresie zapewnienia ciągłości opieki nad dzieckiem 
 do lat 3 oraz w wieku  przedszkolnym, jak i oferty szkół podstawowych i 
 gimnazjalnych dla uczniów pozostających na  terenie miasta.  
3. Posiedzenie wyjazdowe – wizja lokalna budowy kompleksu basenowego 
 AZOTOR.  
Lipiec Przerwa wakacyjna.  
Sierpień 
1.  Stan przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2018/2019. 
2.  Wyniki naborów do szkół i przedszkoli na rok szkolny 2018/2019. 
 
Wrzesień  
1. Turystyka w mieście, realizacja założeń oraz zamierzenia na przyszłość.  
2. Posumowanie realizacja budowy nowych ścieżek rowerowych oraz rowerowych 
 szlaków turystycznych za lata 2014-2018 - przejazd rowerami  
 (OK bike!  Rower Miejski) .  
3. Propozycje komisji do budżetu miasta na 2018 rok.  
Październik  
1. Informacja o realizacji zadań oświatowych miasta Kędzierzyn-Koźle w roku szkolnym 
2017/2018. 
2. Posiedzenie wyjazdowe – wizja lokalna w Muzeum Ziemi Kozielskiej.  
Listopad  
1. Podsumowanie pracy komisji w 2018 roku.  
2. Zaopiniowanie propozycji wykazu imprez historycznych, kulturalnych i sportowych 

planowanych przez gminę Kędzierzyn-Koźle na 2019 rok (MOK, MBP, MOSiR, 
Muzeum Ziemi Kozielskiej).  

Grudzień  
1. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2019 w zakresie objętym właściwością 
 komisji.  
2. Przyjęcie planu pracy komisji na 2019 rok.  
 
Ad 9. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 



 7

 
Radny Michał Nowak oraz przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz zgłosili wniosek 
ustny, aby projekty wszystkich uchwał wymagające przeprowadzenia konsultacji 
społecznych, były przedstawiane właściwym komisjom problemowym Rady Miasta przed  
rozpoczęciem tychże konsultacji (w projekcie uchwał po konsultacjach nie ma możliwości 
dokonania zmian lub naniesienia poprawek).  
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) 
przyj ęła wniosek. 
 
Podsumowania pracy Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej za 2017 r. dokonała 
przewodniczącą Katarzyna Dysarz, na podstawie rejestru opinii i wniosków.  
 
Ad 10. 
Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała wszystkim za uczestnictwo  
w posiedzeniu po czym o godz. 17.40 zamknęła posiedzenie komisji. 
 
 
 
 
Protokołowała  
 
Anna Dworaczek 

 
 
 
 

      PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 
 
          Katarzyna Dysarz 
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BRM.III.0012.3.12.2017  Protokół Nr 33/17 

(druga część posiedzenia) 
Komisji O światy, Kultury i Kultury Fizycznej  

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
        w dniu 19 grudnia 2017 r. 

 
Ad 1.  
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad drugiej  część posiedzenia 
Komisji O światy, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Miasta K ędzierzyn-Koźle. 
 
Otwarcia posiedzenia (godz. 16.15), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
komisji dokonała przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz.  
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum  
oraz, że obrady Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
są prawomocne. W chwili stwierdzania prawomocności komisji uczestniczyło w niej  
4 radnych (lista obecności radnych w załączeniu do protokołu). 
Wyjaśniła, że komisja została zwołana w trybie nadzwyczajnym w przerwie obrad  
Sesji Rady Miasta w pokoju 207b z uwagi na kolejny wniosek złożony przez radnego Michała 
Nowaka w dniu dzisiejszym (tj. 19.12.2017 r.) do projektu uchwały zmieniającego uchwałę w 
sprawie określenia zasad i trybu przyznawania nagród za wysokie osiągnięcia sportowe oraz 
rodzaju i wysokości tych nagród wraz z autopoprawką. Mecenas Monika Orpel-Śmigielska po 
zapoznaniu się z wnioskiem radnego Michała Nowaka ustaliła, że są to jedynie poprawki 
techniczne do projektu uchwał, które mogą zostać wprowadzone, do przedstawionego 
projektu uchwały. 
Wniosek został zmodyfikowany, ze względu na otrzymane stanowisko Prezydenta Miasta  
z negatywną opinią do wniosku złożonego w dniu 13 grudnia 2017 r.   

Obecność członków komisji – wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli 
1. Wojciech Jagiełło - II zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-

 gospodarczych;  
2. Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki; 
3. Monika Orpel-Śmigielska - kierownik Biura Prawnego. 
 
Przyjęcie porządku obrad.  
Przewodnicząca komisji  Katarzyna Dysarz przedstawiła proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie wniosku radnego Michała Nowaka z dnia 19.12.2017 r.  

do projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu 
przyznawania nagród za wysokie osiągnięcia sportowe oraz rodzaju  
i wysokości tych nagród wraz z autopoprawką.    

4. Zakończenie obrad. 
 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie (4 głosami ,,za'') przyjęła 
zaproponowany porządek obrad do realizacji. 
 
Ad 3. 
Zaopiniowanie wniosku radnego Michała Nowaka z dnia 19.12.2017 r. do projektu 
uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu przyznawania nagród za 
wysokie osiągnięcia sportowe oraz rodzaju i wysokości tych nagród wraz z autopoprawką 
(projekt uchwały oraz autopoprawka stanowi załącznik do nin. protokołu). 
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Przewodnicząca komisji  Katarzyna Dysarz poinformowała, że radny Michała Nowaka  
w dniu 19 grudnia 2017 r. złożył zmodyfikowany drugi wniosek pisemny do projektu 
uchwały (poprawiony poprzedni wniosek), ze względu na otrzymane stanowisko Prezydenta 
Miasta z negatywną opinią do poprzedniego wniosku. 
 
Radny Michała Nowaka złożył wniosek który przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz 
odczytała:  
 ,,W projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu 
przyznawania nagród za wysokie osiągnięcia sportowe oraz rodzaju i wysokości tych nagród 
wnoszę o dokonanie następujących zmian: 
 
1. § 1 pkt 1 uchwały otrzymuje brzmienie (w części dotyczącej zmiany  § 2 ust. 1 pkt 2 
uchwały) : 

2) legitymującym się w roku poprzedzającym rok przyznania nagrody wysokimi 
wynikami sportowymi w krajowym lub międzynarodowym współzawodnictwie sportowym w 
indywidualnej lub zespołowej dyscyplinie sportu we wszystkich kategoriach do seniora 
włącznie.”; 

 
2. § 3 ust. 2 projektu uchwały otrzymuje brzmienie: 
„2. Uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Opolskiego”. 
 
Przewodnicząca komisji  Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie odczytany wniosek. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie pozytywnie (4 głosów ,,za”) 
przyj ęła wniosek. 
 
Przewodnicząca komisji  Katarzyna Dysarz  poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury i 
Kultury Fizycznej jednogłośnie pozytywnie (4 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 
uchwały wraz z autopoprawką oraz z przyjętym wnioskiem. 
 
Ad 4. 
Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała wszystkim za uczestnictwo  
w posiedzeniu po czym o godz. 16.20 zamknęła posiedzenie komisji. 
 
Protokołowała  
 
Anna Dworaczek 

 
 

      PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 
 
          Katarzyna Dysarz 
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BRM.III.0012.3.13.2017   Protokół Nr 33/17 

(trzecia część posiedzenia) 
Komisji O światy, Kultury i Kultury Fizycznej  

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  
w dniu 28 grudnia 2017 r. 

 
Ad 1.  
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad trzeciej część posiedzenia 
Komisji O światy, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Miasta K ędzierzyn-Koźle. 
 
Otwarcia posiedzenia (godz. 15.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
komisji dokonał wiceprzewodniczący komisji Przemysław Pawlik.  
Wyjaśnił, że komisja została zwołana w trybie nadzwyczajnym odbywa się w  przerwie obrad  
Sesji Rady Miasta w pokoju 207b z uwagi na przedłożony w dniu dzisiejszym  
(tj. 28.12.2017 r.) projekt uchwały w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli dotacji 
dla publicznych i niepublicznych przedszkoli, szkół i innych form wychowania 
przedszkolnego prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 
terytorialnego oraz osoby fizyczne.  
 
Wiceprzewodniczący komisji Przemysław Pawlik stwierdził, że zostało osiągnięte kworum  
oraz, że obrady Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
są prawomocne. W chwili stwierdzania prawomocności komisji uczestniczyło w niej  
4 radnych, w trakcie posiedzenia doszli kolejni radni (lista obecności radnych w załączeniu 
do protokołu). 
 

Obecność członków komisji – wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli 
1. Wojciech Jagiełło - II zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-

 gospodarczych; 
2.  Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania; 
3. Monika Orpel-Śmigielska - kierownik Radców Prawnych; 
4. Joanna Mazurkiewicz - radca prawny. 
 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Wiceprzewodniczący komisji Przemysław Pawlik przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli 

dotacji dla publicznych i niepublicznych przedszkoli, szkół i innych form wychowania 
przedszkolnego prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 
terytorialnego oraz osoby fizyczne.  

4. Zakończenie obrad. 
 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie (6 głosami ,,za'') przyjęła 
zaproponowany porządek obrad do realizacji. 
 
Ad 3. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli dotacji dla 
publicznych i niepublicznych przedszkoli, szkół i innych form wychowania przedszkolnego 
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prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz 
osoby fizyczne (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 
poinformował, że w szczególnie szybkim trybie zostaje przestawiony projekt uchwały. 
Wyjaśnił, że w związku z opublikowaniem ustawy o finansowaniu zadań oświatowych na 
podstawie art. 38 ust. 1 z dnia 29 listopada 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych  
(Dz. U. z 2017 r. poz.  2203) organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego w drodze 
uchwały, ustala tryb udzielania i rozliczania dotacji dla prowadzonych przez osoby niebędące 
jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne, publiczne i niepubliczne 
przedszkola, szkoły i inne formy wychowania przedszkolnego.  
 
Mecenas Monika Orpel-Śmigielska poinformowała, że Ustawa będzie obowiązywała od  
1 stycznia 2017 r., dlatego wprowadzamy ww. projekt uchwały na postawie przepisów które 
dopiero wejdą w życie z dniem 1 stycznia 2017 r.  
 
Michał Nowak wskazał błędy w pisowni, które wydział obiecał poprawić.  
 
Wiceprzewodniczący komisji  Przemysław Pawlik poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli dotacji dla publicznych i niepublicznych 
przedszkoli, szkół i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby 
prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli dotacji dla 
publicznych i niepublicznych przedszkoli, szkół i innych form wychowania przedszkolnego 
prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz 
osoby fizyczne. 
,,za" byli Sylwia Artuna, Agnieszka Iłowska, Michał Nowak, Elżbieta Setnicka, Przemysław 
Pawlik, Andrzej Kopacki.  
radna Katarzyna Dysarz nie brała udziału w głosowaniu. 
 
Ad 4. 
Zakończenie obrad. 
 
Wiceprzewodniczący komisji Przemysław Pawlik podziękował wszystkim za uczestnictwo  
w posiedzeniu po czym o godz. 15.15 zamknął posiedzenie komisji. 
 
 
Protokołowała  
 
Anna Dworaczek 

 
 
 
 
 
       Wiceprzewodniczący Komisji  
         
        Przemysław Pawlik 


